
 

 

ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE 

Identificació de la sessió:  
 
Data: 6 de setembre de 2017  
Inici:  21:05 h 
Fi: 22 h 
Lloc : Unió Batllorienca 
Caràcter de la sessió: ordinari  
 
Assistents: 
 
Presidenta :   M. Helena Lagarda Planas 
 
Vicepresidenta : Anaïs Medina Terradas  particular  

 Joaquim Pagès Oliver  particular 
 Berta Martín Garcia  particular 
 Jordi Comajuan Brutau  particular 
 Jofre Jovellar Ortega  particular 
 Manuel Valle Corrales  particular 
 Lluís Prat Pineda  CE La Batllòria 
 Rosa Forné Geli  patronat de la gent gran 
 Joan Ridorsa Juhé   “ “ 
 

Secretària:  Àngels Berenguer Puig 
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Informació de la presidenta 
3. Informació de les comissions 
4. Torn obert de paraula 

 
Desenvolupament de la sessió: 
 
La senyora presidenta del Consell de Poble de La Batllòria obre la sessió a les 21:05 h. 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

La Sra. presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de l’acta 
de la sessió anterior i si han de fer alguna observació. 

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
la referida acta. 

2. Informació de la presidenta 
 
La Sra. presidenta explica que aquest nou curs escolar hi haurà més alumnes que places pel 
bus escolar. S'ha decidit donar prioritat als nens i nenes empadronats a La Batllòria i això vol 
dir que alguns dels usuaris de Riells i Viabrea no podran fer ús del servei. Són alumnes de 2n, 
3r i 4t d'ESO.    
 
El cost d'aquest servei és assumit pel Consell Comarcal, l'Ajuntament i les famílies usuàries. 



 

 

 
Tot seguit, la senyora presidenta comenta que el Bar de la Plaça ha demanat autorització per 
posar més taules i cadires a l'exterior, per fer un esmorzar amb motiu de la Diada de l'11 de 
setembre. Ens han demanat si volem incloure el logo del Consell en el cartell informatiu. 
 
Després de debatre-ho s'accepta posar el logo en el cartell de l'acte de la Diada organitzat pel 
bar de la plaça. 
 
A continuació, es comenta que la Festa Major ha tingut molt bona acollida i la senyora 
presidenta pregunta als membres assistents si volen fer una reunió de valoració de la Festa 
Major i alhora recollir propostes per la següent.  
 
S'acorda fer la reunió de valoració oberta a tothom el 27 de setembre, a les 19 hores.  
 
La paret del Safareig està pendent d'arranjar, després de que es malmetés amb pintades. Hi 
estan treballant els tècnics de Joventut.  
 
3. Informació de les comissions 
 
Intervé la Sra. Medina per alertar de la presència de vespa asiàtica al cementiri i als plataners 
de la Ctra. Vella, a tocar de la Xemeneia. També comenta que hi ha moltes herbes a la zona 
del Camí Ral i que les papereres on es dipositen les caques de gos no es buiden 
periòdicament. 
 
Seguidament, pren la paraula el Sr. Jovellar per preguntar sobre l'estat de les curses 
d'orientació.  
 
La Sra. presidenta diu que encara hi ha alguns entrebancs amb els propietaris dels terrenys, 
però preguntarà si hi ha alguna novetat al respecte. També cal preveure la despesa econòmica 
associada a l'arranjament i al manteniment dels circuits.    
 
A continuació, intervé el Sr. Comajuan per comentar que caldria netejar el clavegueram perquè 
s'embossa cada vegada que plou.  
 
També comenta que voldrien traslladar la proposta de fer un carril bici de La Batllòria a Sant 
Celoni.  
 
La Sra. presidenta els insta a parlar-ne amb l'alcalde i traslladar-li la proposta.  
 
4. Torn obert de paraula 
 
El Sr. Prat pregunta si es pot fer una visita d'obres del camp de futbol amb els representants del 
CE La Batllòria. 
 
La Sra. Forné pregunta quan està previst que es faci la sonometria apel soroll de la C35. 
 

***** 



 

 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       M. Helena Lagarda Planas 


